

What is the eligibility criteria to qualify for the campaign?

Eligible customers will receive SMS communication with a weblink to avail an instant cash.

Bookings done via the Weblink received from the bank are only eligible for the campaign offer. Minimum Booking amount is AED 5,000. Booking done via any other channel will not qualify.

What is the winning criteria?

Be among the first 100 customers weekly during the campaign period who book loan on card minimum of AED 5,000 or more through our new channel SMS link and win AED 200 cashback.

How do I apply for a Loan on Card via SMS weblink?

Eligible customers will receive an SMS with a weblink to avail an instant cash.

Once you receive the SMS

- 1- Click on the SMS secured link received
- 2- Select the Amount, Tenure, and Account for fund transfer
- 3- Enter the OTP received on your registered Mobile no.
- 4- Amount will be instantly transferred to your Emirates NBD Account

Can I win multiple times during the campaign period?

Only 1 cashback will be awarded to an eligible customer during the campaign period.

ما هي معايير التأهل إلى الحملة؟

سيتم إرسال الرسائل القصيرة للعملاء المؤهلين إشعارًا فوريًا (على شكل رسالة نصية قصيرة) مع رابط إلكتروني للحصول على مبلغ نقدي فوري.

سوف تتأهل الحجزات التي يتم إجراؤها من خلال الرابط الإلكتروني المرسل من قبل البنك فقط للمشاركة في العرض، علمًا أن الحد الأدنى للحجز هو 5,000 درهم. لن يتم تأهل القرض على البطاقة الذي يتم حجزه من خلال أي قناة أخرى.

ما هي معايير الفوز؟

كّن من بين أول 100 عميل كل أسبوع ممن سيقومون خلال فترة الحملة بحجز قرض على البطاقة بقيمة 5,000 درهم كحد أدنى أو أكثر وذلك من خلال الضغط على الرابط المرسل إليهم ضمن رسالة نصية قصيرة عبر قناتنا الجديدة، واكسب استرداداً نقدياً بقيمة 200 درهم.

كيف يمكنني التقدم بطلب قرض على البطاقة من خلال إشعار الرسالة النصية القصيرة؟

سيتم إرسال الرسائل القصيرة للعملاء المؤهلين إشعارًا فوريًا (على شكل رسالة نصية قصيرة) مع رابط إلكتروني للحصول على مبلغ نقدي فوري.

بمجرد تلقيك الرسالة النصية القصيرة

- 1- اضغط على الرابط الذي تلقيته
- 2- حدد المبلغ والمدة والحساب الذي سيتم تحويل الأموال إليه
- 3- أدخل كلمة المرور الصالحة لمرة واحدة التي تم إرسالها إلى رقم هاتفك المتحرك المسجل لدينا.
- 4- سيتم تحويل المبلغ فورًا إلى حسابك لدى بنك الإمارات دبي الوطني

هل يمكنني الفوز عدة مرات خلال فترة الحملة؟

سيتم منح استرداد نقدي واحد (1) فقط إلى العميل المؤهل خلال فترة الحملة.

Frequently Asked Questions

If I cancel my plan post booking, will I still be qualified?

Eligible installment bookings must be valid, active, not in default and in full compliance of the terms and conditions applicable to them during the campaign and till the fulfillment date.

What is the maximum amount I can borrow as a 'Loan on Card'?

You can borrow up to 90% of your available Credit Card limit, depending on your eligibility and available credit limit.

What are the tenure options for 'Loan on Card'?

You can choose to repay your Loan on Card over 12, 18, 24, 36, or 48 months.

When is the fulfillment date?

Winners will be informed 90 days after the final date of the Promotion Period.

إذا قمت بإلغاء خطتي بعد حجز القرض على البطاقة، فهل لا يزال بإمكانني التأهل إلى العرض؟

يجب أن تكون دفعات الأقساط المؤهلة سارية ونشطة، وليست في حالة تأخر عن الدفع ومتوافقة تماماً مع الشروط والأحكام المطبقة عليها أثناء الحملة وحتى تاريخ الاستيفاء.

ما هو الحد الأقصى الذي يمكنني اقتراضه بموجب القرض على البطاقة؟

يمكنك اقتراض ما يصل إلى 90% من الحد الائتماني المتاح في بطاقتك الائتمانية، بناءً على أهليتك وحدك الائتماني المتاح.

ما هي الخيارات الزمنية للقرض على البطاقة؟

يمكنك اختيار سداد القرض على البطاقة لمدة 12 أو 18 أو 24 أو 48 شهراً.

متى سيتم التواصل مع الفائزين؟

سيتم التواصل مع العملاء الفائزين بعد مرور فترة 90 يومًا تبدأ من تاريخ انتهاء مدة العرض.